
Aan de besturen van en de stichting Mandeligheid Plan Tij en de Bewonersvereniging Plan Tij. 
  
 
 
Geachte besturen, 
  
Een aantal jaren heeft werkgroep de ETPT zich flink ingespannen om een verstandig energietransitie 
plan voor de wijk op te stellen.  
Er is onderzoek gedaan, overleg gevoerd met gemeente en provincie er zijn werkbezoeken afgelegd 
en presentaties verzorgd.  
Daaruit zijn verschillende ideeën ontstaan die soms zijn getest, maar geen daarvan bleek voor allen 
een passende oplossing 
Gekeken is naar wat collectief/individueel mogelijk/wenselijk is met het oog op aardgas vrije wonen 
voor alle bewoners 
In het begin was daar, in de wijk, nog wel enige belangstelling voor later waren daarin nog maar 
enkelen geïnteresseerd. 
  
Er zijn voor deze gang van zaken, voor iets dat onontkoombaar op ons allemaal afkomt, verschillen 
de oorzaken te noemen 

A. Een onduidelijk overheidsbeleid en het tot nu toe ontbreken van een aanwijzing van de 
gemeente Dordrecht voor onze wijk 

B. De mogelijke oplossingen voor aardgasvrij wonen zijn, in technische zin, nog steeds volop in 
ontwikkeling  

C. Voor particulieren zijn de kosten om de gasinstallatie te vervangen door b.v. een hybride 
warmtepomp nog altijd hoog 

D. Een gebrek aan deskundigheid bij veel installatie bedrijven voor het maken van de juiste 
berekeningen 

E. Het besef dat een bijdrage aan een schoner milieu met gasloos verwarmen nihil is en weinig 
betekenis heeft voor de opwarming. 

F. De grote diversiteit aan woningen, in de wijk, die noodzaken om voor elke woning een apart 
advies op te stellen. 

  
De werkgroep realiseert zich niet meer te kunnen bijdragen aan de wijk energietransmissie en heft 
zich hierbij op. 
  
Het laatste al eerder gegeven advies luidt: kan men bij de noodzakelijke vervanging van de gasketel 
men een Hybryde 
  
Namens de wekgroep Albert Bos 
12 oktober 2021 
 


